

♣ Last week, my sweets, I was proud to be on hand for a ceremony that was held to commemorate the Federal Republic of Germany's granting of its Officer's Cross of the Order of Merit to **Nader Riad**, who heads the famous Bavaria fire extinguisher company here in Egypt.

A mega celebration was held, during which Baron **Paul Von Maltzahn**, the German ambassador in Egypt, granted **Riad** the award on behalf of **Johannes Rau**, president of the Federal Republic of Germany. **Maltzahn's** wife, Baroness **Hannelore**, was also on hand for the event, which was meant to show Germany's appreciation for **Riad's** efforts towards reinforcing economic ties between Egypt and Germany, as well as his accomplishments towards the development of Egyptian society.

**Riad** is a member of the National Democratic Party, a

counselor at the People's Assembly's Industry and Energy Committee, a board member at Mubarak Public Library, and head of the Industrial Committee of the Arab-German Chamber of Industry and Commerce.

Among those in attendance to congratulate **Riad** were Minister of Public Business Sector **Moukhtar Khattab**, Head of the Administrative Control Authority **Hitler Tantawi**, Head of the People's Assembly's Foreign Relations Committee **Mustafa El-Feki**, Giza Governor **Mahmoud Abul-Leil**, Chairman of the Board of the Mubarak Public Library **Abdel-Raouf El-Ridi**, former Minister of Environment **Nadia Makram Ebeid**, Secretary-General of the Supreme Council of Antiquities **Zahi Hawass**, and renowned businessman **Mounir Ghabour**.

### **Feierlicher Empfang in der deutschen Botschaft**

Letzte Woche, meine Lieben, war ich stolz, Zeuge eines großen feierlichen Empfangs sein zu dürfen, der anlässlich der Verleihung des Bundesverdienstkreuzes an Dr. Nader Riad, veranstaltet wurde. Dr. Riad ist geschäftsführender Gesellschafter der bekannten Bavaria Egypt AG, eines Fachbetriebs für Feuerlöschgeräte und –anlagen in Ägypten.

Bei einem Riesenempfang überreichte der deutsche Botschafter, Baron Paul von Maltzahn, im Namen des Bundespräsidenten der Bundesrepublik Deutschland Johannes Rau, Dr. Nader Riad den höchsten Orden, den Deutschland zu vergeben hat: Das Bundesverdienstkreuz 1. Klasse. Frau Maltzahn, Baronesse Hannelore hat ebenfalls dem großen Event beigewohnt.

Der Ehrenorden ist eine Geste der Anerkennung für das außergewöhnliche Engagement Riads in der Förderung und Verstärkung der bilateralen Wirtschaftsbeziehungen zwischen Deutschland und Ägypten. Ebenso ein Würdigung für seine herausragenden Leistungen im Sozialbereich in Ägypten. Der Nader Riad ist Mitglied der ägyptischen Nationaldemokratischen Partei, Berater des parlamentarischen Komitees für Industrie und Energie, Vorstandsmitglied der Mubarak-Staatsbibliothek und Vorstandsmitglied der Deutsch-Arabischen Industrie- und Handelskammer.

Den Feierlichkeiten hat eine Menge Prominenz beigewohnt. Unter den Gratulanten waren der Minister Dr. Mokhtar Khattab, General Hitler Tantawi, Chef der Staatsaufsichtsbehörde, ; Dr. Mostafa El-Fekki, Präsident des parlamentarischen Komitees für Auslandsangelegenheiten, Rechtsberater Dr. Mahmoud Abul-Leil, Bürgermeister von Gizeh, der Botschafter Abdel-Rauf Al-Raidi, Vorstandsvorsitzender der Mubarak-Staatsbibliothek, Dr. Nadia Makram Obeid, ehemalige Umweltministerin, der Archäologe Dr. Zahi Hawas, Präsident des Obergremiums für Archäologie sowie der bekannte Unternehmer Herr Mounir Ghabbour.